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a. Austerity measures — a danger for democracy and social rights (Doc. 12948)
Rapporteur of the Committee on Social Affairs, Health and Sustainable Development:
Mr Andrej Hunko (Germany, UEL)

b. The young generation sacrificed: social, economic and political implications of the financial crisis
(Doc. 12951)

Rapporteur of the Committee on Social Affairs, Health and Sustainable Development:

Mr Luca Volonteé (ltaly, EPP/CD)

Rapporteur of the Committee on Political Affairs and Democracy (for opinion) (Doc. 12974): Mr Roman Jaki¢

c. The impact of the economic crisis on local and regional authorities in Europe (Doc. 12944)
Rapporteur of the Committee on Social Affairs, Health and Sustainable Development:
Sir Alan Meale (United Kingdom, SOC)

Contribution from Mr Steingrimur Sifgisson, Minister of Economic Affairs of Iceland

a. Mesures d'austérité — un danger pour la démocratie et les droits sociaux (Doc. 12948)
Rapporteur de la commission des questions sociales, de la santé et du développement durable:
M. Andrej Hunko (Allemagne, GUE)

b. La jeune génération sacrifiée: répercussions sociales, économiques et politiques de la crise
financiére (Doc. 12951)

Rapporteur de la commission des questions sociales, de la santé et du développement durable:

M. Luca Volonte (Italie, PPE/DC)

Rapporteur de la commission des questions politiques et de la démocratie (pour avis) (Doc. 12974): M.
Roman Jaki¢

c. L'impact de la crise économique sur les collectivités locales et régionales en Europe (Doc. 12944)
Rapporteur de la commission des questions sociales, de la santé et du développement durable:
Sir Alan Meale (Royaume-Uni, SOC)

Intervention de M. Steingrimur Sigfusson, ministre de 'Economie de I'lslande
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